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Aanwezig  
Voorzitter Tiny Reijnders (CDA) 
De leden Nadine Alofs (CDA), Rick Beurskens (VVD), Ron de Cock (PL), Gerard 

Eijsink (CDA), Rob Flinsenberg (RO), Pieke Houben (SV), André Kierkels 

(RO), Huub Metsemakers (SV), Yvonne Parren (SV), Rens Raemakers 
(D66) en Richard Verheul (RO) 

Vervanging n.v.t. 
Portefeuillehouders J. van den Beuken  
Ambtelijke ondersteuning M. Vogelaar 
Derden Bij punt 5a: Synthese: Mw. M van Lieshout met team Leudal van Syn-

these 
Insprekers Geen 
Publieke tribune 5 
Raadsleden op tribune 1 (mw. R. Teluij)  
Ambtenaren op de tribune -- 
Commissiegriffier John Lommen  

 

01 Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom 

02 Vaststellen agenda 
Aan de conceptagenda worden de volgende punten toegevoegd: 
8d: De consequenties Bombardon i.v.m. wegvallen provinciale subsidie 
8e: Vragen over de exploitatieopzet gemeenschapshuis Ell 
Van de conceptagenda worden verwijderd: 

7b: collegemededeling oer persoonsgebonden budgetten Wmo maatwerkvoorzieningen en 
7c: brief Frysk platform GGZ cliënten. Deze beide punten zijn door een raadslid doorgeleid ter 
bespreking in de commissie, echter zonder de daarbij volgens afspraak aan te leveren motive-
ring.  

03 Vaststellen verslag 1 december 2014  
Het verslag van de vergadering wordt conform concept vastgesteld.  

04 Spreekrecht niet – commissieleden 

Er wordt geen gebruik gemaakt van het spreekrecht 
05 

 

Presentatie thema 

  
 

Evaluatie Synthese 
Het team Leudal van Synthese houdt een presentatie over de werkzaamheden van het afgelo-
pen half jaar. Het betreft een prezi-presentatie die terug te kijken is via deze link: 

https://prezi.com/c_lypg396o-5/synthese-in-leudal/ 
Na deze presentatie was gelegenheid tot het stellen van vragen waarvan volop gebruik is ge-
maakt.  
Op vragen antwoordt Synthese dat men op schema ligt met de projecten en producten waar-
voor men is ingehuurd. Bij werving van vrijwilligers wordt gebruik gemaakt van de vrijwil-
ligersbank, om zo de juiste mensen te vinden. Bijvoorbeeld voor de thuisadministratie zijn 
mensen werkzaam met een financiële achtergrond.  

Synthese benadert actief personen boven de 75 jaar met de vraag of ze langs mogen komen, 
om in gesprekken de behoefte te kunnen bepalen. Ook met huisartsen zijn afspraken, waar-
door mensen in beeld komen die wellicht een hulpvraag hebben. De moeilijkheid is om men-
sen te bereiken die zeggen geen hulp nodig te hebben, maar waar wel signalen zijn van der-
den dat er hulpvraag is. Ook het Algemeen Maatschappelijk Werk  en MEE kunnen worden 
ingeschakeld. Sinds kort is ook een inwoner van Leudal actief in de cliëntenraad van Synthese. 

Tot voor kort was de gemeente nog niet vertegenwoordigd hierin. Verder wordt gewerkt naar 

één platform waarin alle adviesorganen zijn vertegenwoordigd, zoals Wmo-raad.  
Er wordt veel gedaan aan communicatie, en dat heeft de blijvende aandacht. Er is onder meer 
een Facebookpagina. Toch blijft het bereiken van mantelzorgers nog moeilijk, omdat niet ie-
dereen die de zorg voor een familielid op zich neemt zichzelf als mantelzorger ziet, en / of 
daarbij dan ook aan de mogelijkheden denkt die Synthese hierin biedt.  
Daarnaast worden nog vragen gesteld die een Wmo-karakter hebben. Hiervan wordt afgespro-

ken dat deze via de reguliere raadsvragenprocedure via de griffie gesteld kunnen worden. De 
griffie zal bij beantwoording zorgdragen voor verspreiding naar alle commissieleden van de 
commissie sociaal. 

https://prezi.com/c_lypg396o-5/synthese-in-leudal/
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Afgesproken wordt dat Synthese in de vergadering van de commissie Sociaal van 24 augustus 

opnieuw naar de commissie komt over de voortgang van de werkzaamheden. 
 

05b Presentatie over de eerste ervaringen met de decentralisaties 
De wethouder geeft een voornamelijk cijfermatig overzicht van aanvragen op basis van de drie 
decentralisaties. Dit overzicht zal hij ook schriftelijk aan de commissie doen toekomen. 

Hij verzoekt om geen raadsvragen op casusniveau meer te sturen. Als raadsleden cliënten 
willen ondersteunen dan kan dit, maar dan rechtstreeks in overleg met cliënt als ondersteuner 
en met de behandelde ambtenaar. Hierna staan nog allerlei bezwaarmogelijkheden open. Het 
college zal bij raadsvragen niet ingaan op individuele zaken. De commissie kan zich hierin 
vinden. 
Gevraagd wordt om een workshop over keukentafelgesprekken. Hoe gaan die, maak dit duide-

lijk aan de hand van geanonimiseerde casussen. De wethouder wijst in dit kader op een bij-
eenkomst met het CJG op 12 februari, waarbij dit aan de orde zal komen.  
Daarnaast wordt gevraagd of ook in beeld is gebracht hoeveel mensen minder hulp krijgen 
t.o.v. vorig jaar. De wethouder antwoord dat in de nieuwe aanpak een ander uitgangspunt 
geldt, namelijk een schoon en leefbaar huis. Als er meer inzicht komt in de cijfers dan worden 
deze beschikbaar gesteld. 

Op dit moment heeft de wethouder het idee dat de aanvragen en de huidige formatie in de pas 

lopen. Op het gebied van jeugdzorg worden grote tekorten verwacht. Dit is niet alleen voor 
Leudal, maar geldt tenminste voor de hele regio. Dit heeft te maken met cijfers en uitgangs-
punten die het Rijk hanteert. Op dit moment verwacht men voor dit jaar een tekort van 
800.000,00. Gedeeltelijk zal dit op te vangen zijn vanwege de afspraak van ontschotting. Voor 
2016 ziet het beeld (bij ongewijzigd Rijksbeleid) er nog slechter uit. Gevreesd wordt dan voor 
een tekort van 1,2 miljoen. Op dit moment zijn er gesprekken met de Rijksoverheid om te 
bezien of er andere grondslagen zijn, en wat de oorzaken zijn voor de cijfers zoals die nu 

voorhanden zijn, en waarop het beleid is gebaseerd. Wellicht dat dit tot bijstelling leidt.  
Afgesproken wordt dat dit onderwerp telkens wordt geagendeerd voor de standf van zaken, 
maar dat op 9 april weer een uitgebreide terugkoppeling komt van de portefeuillehouder.  

06 Raadsvoorstellen 
Er zijn geen raadsvoorstellen geagendeerd voor deze vergadering 

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 

 

07a Collegemededeling over doelgroepenvervoer 
Deze mededeling is doorgezonden door de fractie Ronduit Open met de bedoeling om duide-

lijkheid te krijgen waarom het bedrag van €.5500 voor het werkbudget van het samenwer-
kingsverband uit de Wmo gelden wordt gehaald, en daarbij de vraag hoe het totale benodigde 
bedrag van 176.000,00 is opgebouwd. Omdat de portefeuillehouder niet in de commissiever-

gadering aanwezig is, zal deze vraag schriftelijk worden afgehandeld. 
07b Collegemededeling over PGB maatwerkvoorzieningen 

Dit agendapunt is van de agenda afgevoerd, zie agendapunt 2  

07c Brief Frysk platform GGZ clienten 
Dit agendapunt is van de agenda afgevoerd, zie agendapunt 2 

07d Collegemededeling besluit en beleidsregels Wmo (ter informatie) 
Dit onderwerp is ter informatie op de agenda gezet. Er is evenwel nog een vraag over de ta-
riefstructuur. Er is verschil in de tarieven in natura en tarieven uitgedrukt in geld. Er is ook 
groot verschil tussen de tariefstructuur voor ZZP’r en die van de professionele organisaties.  
Gaarne uitleg over die grote verschillen, niet alleen te verklaren door de overheadkosten van 

de organisaties. Zij hebben ook voordelen t.o.v. ZZP’r. Deze vraag zal schriftelijk worden be-
antwoord. 

08 Aan de commissie gerichte stukken 
 

08a Verzoek om inhoudelijk advies quick scan rekenkamer over CJG 
De fractie Ronduit Open is gelukkig met de quick scan en kan zich vinden in de aanbevelingen, 
en spreken daarbij de ongerustheid uit over het feit dat de gemeenteraden toenemend lijken 

te worden uitgeschakeld. Zij ontvangen graag voorstellen waarmee de raden goed in positie 
worden gebracht en verwachten meer initiatieven met hetzelfde doel. Het CDA houdt een be-
toog, dat bij dit verslag is gevoegd, en waarvan de commissie zegt dat het samen met het 
rapport van de rekenkamer een goede structuur is die basis moet zijn van een discussie in de 
komende raadsvergadering. De quick scan van de rekenkamer verdient zeker die aandacht. De 
commissie adviseert daarbij het initiatief aan de raad te laten, en niet te wachten op een voor-
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stel van het college.   

08b Collegemededeling transitieatleas voorzieningen 
 De commissie neemt kennis van de geplande Masterclass op 2 april 2015. De VVD herhaalt 
hun standpunt ingenomen tijdens de behandeling van de koersnotitie gemeenschapshuizen, 
dat de gemeente niet zomaar in 4 gebieden ingedeeld moet worden.  

08c Afhandeling motie VVD over kosten verenigingen 
De VVD fractie legt kort uit wat de bedoeling is van de motie, namelijk het inzichtelijk krijgen 
wat (bijv. een speler van een E-elftal van een voetbalclub kost. De portefeuillehouder merkt 
op dat de vraag gesteld kan worden of de geleverde inspanning die nodig is om dit soort cij-
fers boven tafel te krijgen opweegt tegen de meerwaarde van het gevraagde. De overige 
commissieleden zien deze meerwaarde niet, en adviseren dan ook om de motie als afgehan-
deld te beschouwen.  

08d Verzoek van fractie Ronduit Open over terugvordering subsidie aan de Bombardon 
De vragen gesteld door de fractie D66 zijn inmiddels van een antwoord voorzien. De beant-
woording is niet geheel tot tevredenheid, de volgende vragen/opmerkingen  blijven over. 
De actieve informatieplicht kan beter. Bij afwijkingen van begrote bedragen of budgetten met 
meer dan bijv.  50000,00 zou het college actief moeten informeren, niet alleen via een beslui-

tenlijst. De wethouder antwoordt dat er een raadsvoorstel over de informatievoorziening rich-

ting raad een voorstel naar de raad komt binnen afzienbare tijd.  
Als tweede blijft de vraag of er een controlesysteem is die dit had kunnen voorkomen, en zo 
ja, hoe dit dan werkt. Het gaat dan niet over het terugkijken naar deze specifieke casus, maar 
toekomstgericht naar de aansturing toe. 

08e Verzoek van fractie Ronduit Open over exploitatiebegroting voor de gemeenschaps-
voorziening Ell als onderliggende informatie noodzakelijk voor de vervolgstappen ter 
zake van de Raad 

Over dit onderwerp zijn raadsvragen gesteld die binnenkort (voor de raadsvergadering) van 
een antwoord worden voorzien. De fractie wacht deze antwoorden af en zal zich beraden of dit 
leidt tot een agenderingsverzoek (of motie vreemd aan de orde van de dag) voor de komende 
raadsvergadering. 

09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein  
09b Projectenlijst / Samenleving Termijn kalender 

De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 
kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 

uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-

ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-
gadering aan de commissie ter kennis gebracht.  

09c Openstaande Actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen 
 

10b Rondvraag 
Ronduit Open: sommige instellingen bieden geen kortdurend verblijf meer aan. Het college 
meldt in een schriftelijke reactie dat dit niet het geval is. De fractie heeft informatie dat PGZ 
geen kortdurend verblijf aanbiedt met de motivatie dat dit niet in hun contract is opgenomen. 
De vragensteller zal dit specifieke geval nogmaals ter kennis van het college brengen. 

Ronduit Open: Gevraagd wordt naar de stand van zaken met betrekking tot het Samen Zorgen 
Huis. De wethouder antwoordt dat er nog steeds overleg gaande is met de Stichting en met de 
provincie. Voor 1 juli 2015 moet er duidelijkheid zijn. 

Ronduit Open: Gevraagd wordt naar het weghalen van de begeleiding van de werkzaamheden 
van het serviceteam. Dit heeft geen gevolgen voor de mensen die bij de Westrom in dienst 
 zijn. Het betreft alleen een stuk begeleiding. 
D66: de fractie pleit voor meer aanwezigheid van ambtenaren ter vergadering voor onder-

steuning. De wethouder meldt dat in het college is afgesproken dat deze ondersteuning alleen 
in geval van raadsvoorstellen aanwezig zal zijn. De overige vragen zullen schriftelijk worden 
beantwoord als dit niet naar tevredenheid kan tijdens de vergadering.  
D66: De fractie wil de ontwikkelingen met betrekking tot de Taskforce Jongeren blijven vol-
gen. Er zal binnenkort een voorstel naar de commissie komen van de voorzitter en de secreta-
ris van de Taskforce over de toekomst van deze groep. 
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Progressief Leudal: De fractie wil een schriftelijk antwoord van het college op de vraag waar-

om de cultuurprijs over 2014 wederom niet is toegekend / uitgereikt.  

10c Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 22:40  uur de vergadering en bedankt 
iedereen voor de inbreng en de prettige wijze van vergaderen. 

 

 
  


